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Tid och plats Fredag den 28 september 2018, kl. 10.00 
plats Frösjön/Lockvattnet, Elektron 

Närvarande 

Frånvarande 

Ingrid Jerneborg Glimne (M), Lill Björk (C), Inga-Lill Karlsdotter (PRO Gnesta), 
Inger Ivarsson (PRO Stjärnhov), Sivert Eklöf (PRO Stjärnhov), Gunilla 
Bränström (SPF), Elisabet Nilsson (HSO/FUB), Agneta Johansson 
(HSO/FUB), Sture Nilsson (HSO/SRF), Siv Malmström (SPF) 

Anne Ringdahl, verksamhetschef AFH, Linda Bergström, verksamhetschef AoB, 
Viktoria Axzell, demenssamordnare 

Fredrik Norberg (n , Jesper Hammarlund (S), Ulf Bergner (S), Margareta 
Bergdahl (PRO Gnesta), Kerstin Landin (HSO) 

Sekreterare Marie Solter 

Justerare Agneta Johansson 

Möte i pensionärs- och omsorgsrådet 2018-09-28 

§ 1 Sammanträdets öppnade samt upprop 

Ingrid Jerneborg Glimne öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Agneta Johansson väljs att justera protokollet jämte ordförande tisdagen den 2 
oktober kl. 10.00, Elektron. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

Arbetsutskottet saknar punkten "tillgänglighet vid kommunala bad". Den och 
punkterna "arbetsuppgifter för arbetshandikappade" och "inkomna skrivelser" 
läggs till under övriga frågor. 

Pensionärsrådet godkänner dagordningen. 

§ 4 Föregående protokoll 

Rådet undrar vaför det är olämpligt att placera en bänk i Krutkällarbacken när 
der finns bänk i t.ex. Dansut och i Tingshusbacken. Frågan skickas vidare till 
tekniska enheten. 

Föregående protokoll läggs till  handlingarna. 

Ordför nd s signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande 



GN ES TA t_b:k:  
KOM MUN Pensionärsrådet PROTOKOLL 2(4) 

   

§ 5 Information om demensvård, Viktoria Axzell 

Viktoria Axzell, som är undersköterska och diplomerad Silviasyster informerar 
om demenssjukdomar, demensvård och sin roll som demenssamordnare i 
kommunen. 

130 000 — 150 000 personer i Sverige har en demnessjukdom och det är 20 000 
—25 000 personer som insjuknar varje år. Viktoria kan inte svara på hur många 
dernenssjuka det finns i Gnesta kommun. 

Demensvården kostar 57 miljarder varje år. Viktoria påpekar att det viktigt att 
jobba förebyggande. 

Viktoria samarbetar med minnesmottagningen i Nyköping och minnesteamet på 
vårdcentralen i Gnesta. Hon är stöd till biståndshandläggarna vid utredningar 
och hon jobbar med information och stöd i kommunens anhörigstödsarbete. 

Gunilla Bränström frågar om det bara är kommunala verksamheter som kan få 
information av Viktoria. Viktoria berättar att hon kommer ut i föreningar och 
organisationer bl.a. håller hon en öppen föreläsning på Powerhuset den 23 
oktober och den 6 december kommer hon till SPF. 

På frågan om hur man tänker kring }lyften från Frustunagården till Strandhagen 
svarar Viktoria att det finns en plan och att man ska se till att det kommer gå så 
smidigt som möjligt. 

Viktoria avslutar med att berätta att man kan få mycket information på 
dernenssemtrums hemsida. www.demenscentrum.se 

§ 6 Extra statsbidrag 

2017 fick förvaltningen 2 163 390 kr i stimulansmedel.Vilket motsvarar 5,51 
årsarbetare. Pengarna användes till ökad bemanning på Säbo med 3,72 
årsarbetare (aktiveringsledare och pool). 1,79 årsarbetare blev en utölming i 
hemtjänsten (trygg hemgång). 

2018 har förvaltningen fått 2 142 246 kr. Pengarna används till aktivitetsledare, 
demenssamordnare, kortvård samt ökad bemanning. 455 000 kr har användts till 
tillfälligt förhöjd HAB ersättning. 

Förvaltningen har även ansökt om 550 000 kr för välfärdsteknik i omsorgen. Bl. 
a. önskar Indivd och familjeomsorgen skaffa en robot för ansökan om 
ekonomiskt bistånd och pengarna kan också komma att användas till e-signering 
av läkemedel. 

§ 7 Förenklat beslutfattande gällande hemtjänst för äldre 

Linda Bergström informerar om att biståndsenheten kommer att gå en utildning 
i mitten av oktober och att man efter det kan titta på hur man kan gå vidare och 
vilka delar som kan tillämpas här i kommunen. Linda återkommer med 
information efter utbildningen. 

§ 8 Höjd matavgift vid dagverksamhet 

Linda Bergström beldargar att information om höjning av matavgiften inte har 
nått ut till alla berörda. Att det skuller röra sig om en retroaktiv höjning 
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stämmer dock inte, möjligtvis kan det uppfattas så då avgiften faktuerars i 
efterhand. 

Önskemål finns att det skaffas fler microvågsungar till dagverksamheten, då 
många väljer att nu ha matlåda med sig. 

§ 9 Utvärdering av pensionärs- och omsorgsrådet 

Rådet undrar över hur vi ska gå vidare med den enkät och utvärdering som 
gjordes tidigare under året. Ingrid Jerneborg Glimne svarar att man ännu inte 
vet hur rådet kommer att se ut efter årsskiftet och att man utifrån det får se hur 
rådet kan utvecklas. 

Diskussion fördes om hur de remisser som inkommer ska distribueras. Kan 
man från rådet sida samordna och ha en mottagare. Rådet vill gärna se att man 
fortsättningsvis får ta del av remisser i pappersformat. 

§ 10 Enkelt avhjälpta hinder 

Sekreteraren delar ut lista med åtgärder för tidigare anmälda enkelt avhjälpta 
hinder. Listan med åtgärer kommer från Johnny Nyberg. 

Rådet anmäler följande nya enkelt avhjälpta hinder: 

På Hagagatan (från Skillingagatan till Dalgatan) samt mellan Östra Storgatan och 
Vallgatan är asfalten på trottoaren ojämt och det växer även ogräs. På vissa 
ställen växer också häckar ut över trottoaren. Detta gör att det är väldigt svårt 
att framföra en rullstol på dessa ställen. 

§ 11 Riktlinjer och rutiner 

Rådet överlämnar synpunkter och förslag till revideringar i de rutiner som har 
tagits i vuxen- och omsorgsnämnden. 

§ 12 Nya äldreboende och Frustunagårdens framtid 

Bygget med Strandhagen går enligt planerna och Anne Ringdahl är med på de 
byggmöten som hålls. Rådet kommer att få titta på boendet när det bedöms 
säkert att gå in. 

På Strandhagen kommer det att finnas 22 demensplatser och 22 
omvårdnadsplatser, vilket kan förändras utifrån behov. Det kommer att finnas 
utrymmen för rehabilitering, hårvård och fotvård. Man räknar med att 
inflyttning kan påbörjas i mitten på mars. 

Till Frustunagården kommer verksamheterna Regnbågen (kortids för barn och 
ungdomar), Sambavägen (dagverksamhet LSS) och Kortvård att flytta. 

§ 13 Organisationerna informerar 

HSO - finns inte längre utan är numera en kommite. 

SPF - vandringar, kafferep och räkfest lockar många deltagare. Kommande 
aktiviteter är föreläsning om minnet och åldrandet, information om 
framtidsfullmakt och julfest på Wattrangsborg i december. 

PRO Gnesta - Man har färre deltagare på fester och aktiviteter, men Janne kväll 
med musikquiz lockar deltagare. 
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PRO Stjärnhov —  har startat upp alla aktiviteter 

§ 14 Ordföranden informerar 

Orförandens information är framförd under tidigare punkter. 

§ 15 Övriga frågor 

Tillgänglighet på kommunens utomhusbad: 

Rådet framför önskemål om att kommunen införskaffar plastrullstol(ar) som 
man kan låna vid baden. 

Rådets protokoll på hemsidan: 

I och med att GDPR (general data protection regulation) infördes har 
kommunen arbetat med att se över innehållet på hemsidan. I och med att rådets 
protokoll innehåller personuppgifter har man valt att ta bort dessa från 
hemsidan. Blanketter för medgivande kommer att delas ut till rådet och därefter 
kommer protokollet åter att kunna publiceras på hemsidan. 

Inkomna skrivelser 

Skrivelse från SKPF med frågor gällande rådet — Ingrid Jerneborg Glirane 
besvarar skrivelsen. 

Broschyrer "Demenslotsen" och "En bra plats" gällande digital dernensvård och 
anhörigstöd. 

/kol( 6abK,--

 

Marie Solter 

Agneta Johansson Johansson 

Justerare 
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